
Маја Гојковић: Опет ћу бити председник Скупштине, то значи да сам у прошлом сазиву добро радила
понедељак, 30 мај 2016 15:46

Функционерка СНС Маја Гојковић каже да ће најављени реизбор на место председника
Скупштине Србије за њу представљати комплимент.

  

  

"То ће значити да сам добро радила у претходном сазиву", рекла је Маја Гојковић за Б92.

  

На питање да ли би нешто променила у односу на оно како је радила претходне две
године, рекла је да би тражила више и веће поштовање правила понашања у
парламенту, "без обзира на то ко их је донео".

  

Како је истакла, "всаки посланик мора да води рачуна о понашању јер представља
грађани који су му дали поверење". 

 1 / 2



Маја Гојковић: Опет ћу бити председник Скупштине, то значи да сам у прошлом сазиву добро радила
понедељак, 30 мај 2016 15:46

  

Парламент ће, чим почне са радом, морати да усвоји неколико закона, пре свих, оних
неопходних за наставак европских интеграција. 

  

"Очекујем да сви који су у кампањи рекли да ће подржати Србију на европском путу сада
то ураде дижући руке за усвајање закона", рекла је Маја Гојковић.
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